




 
1. Je gee� aan dat er nog steeds geen duidelijk besluit is vanuit het college over de

situering van het parkeerterrein. Wie is daar ambtelijk mee bezig, cq. voor
verantwoordelijk? Want iemand moet daar dan toch in adviseren.

2. Heb jij alleen de overleggen gehad met wethouders De Kort en Van Dijk en zijn daar
verslagen van?

3. Waarom werd het toen niet noodzakelijk geacht om wethouder De Vries bij te praten?
4. Heb je zelf wel/niet met wethouder De Vries gesproken en/of van  een

terugkoppeling gehad?
 
Alvast bedankt.
 
Gr.

Van: @helmond.nl>
Verzonden: vrijdag 29 maart 2024 09:28
Aan: @helmond.nl>; 

@helmond.nl>
CC: @helmond.nl>
Onderwerp: RE: 15 maart 2024 vergunning goedgekeurd verplaatsing clubhuis HCH en
parkeerplaatsen op eigen terrein
 
Goede morgen 
 
Dit dossier loopt al een hele �jd. De hockeyclub wilde een nieuw clubgebouw neerze�en,
omdat het oude niet goed genoeg meer was.
Daarbij hebben ze ervoor gekozen om het te verplaatsen naar een plek waar ze o.a. meer
profijt van zonnepanelen zouden hebben. Daarbij is gekozen om het clubgebouw te plaatsen
op de loca�e waar nu het parkeerterrein is. In eerste instan�e hebben ze een aantal op�es
voorgelegd, waaronder ook de op�e waar een aantal (met name 2) omwonenden de voorkeur
voor hadden. Dat was het verplaatsen van het parkeerterrein naar de andere kant van het
sportpark, zodat het verkeer niet meer over de Horst en Gistel zou komen. Dat plan stui�e
vanuit de gemeente op wat weerstand, met name op ecologisch vlak. Ook de provincie en het
waterschap waren niet direct heel enthousiast(hoewel ze ook niet direct bezwaar maakten).
 
Dit hele verhaal over het verplaatsen van het parkeerterrein is vervolgens maar door blijven
gaan en de hockeyclub werd ongeduldig. Mede door de komst van de omgevingswet wilden ze
de aanvraag graag indienen voor eind 2023. Tegen die �jd was er echter nog steeds geen
duidelijk besluit vanuit het college over de situering van het parkeerterrein, dus besloot de
hockeyclub niet langer te wachten en een aanvraag in te dienen die in elk geval aan de regels
die we nu toepassen voldoet.
 
In de tussen�jd is dit alles ook uitgebreid (meerdere keren) besproken met wethouders De Kort
en Van Dijk. Tijdens die overleggen heb ik ook aangegeven dat we ondertussen met een
lopende aanvraag zaten en dat ik tegen het eind van de procedure in elk geval een besluit
moest nemen. Ook heb ik daar gevraagd of we wethouder De Vries niet moesten informeren.
Dat werd op dat moment niet noodzakelijk geacht. Overigens is dit dossier volgens mij
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Van: @helmond.nl>
Verzonden: donderdag 28 maart 2024 15:04
Aan: @helmond.nl>
Onderwerp: FW: 15 maart 2024 vergunning goedgekeurd verplaatsing clubhuis HCH en
parkeerplaatsen op eigen terrein
 
Ha  ik probeerde je te bellen voor een paar dingen:

Om te beginnen het onderstaande. Zou jij willen nagaan of het klopt dat er een
vergunning verleend is rondom hockeyclub HCH en zo ja wat die vergunning precies
inhoudt? Daarnaast wil ik graag weten hoe het vergunningenproces gelopen is. Is deze
bijvoorbeeld op de omgevingstafel besproken? Achterliggende gedachte: er is al
jarenlang gedoe met de buurt over (verkeers)overlast rond de hockeyclub. De afgelopen
periode is gepoogd om tot een gezamenlijke oplossing te komen, maar uit onderstaande
mail begrijp ik dat die nu doorkruist wordt door een (onverwachte?)
vergunningaanvraag door HCH en -toekenning door de gemeente.

 
Groeten,

 
Van: @helmond.nl>
Verzonden: donderdag 28 maart 2024 14:04
Aan: @helmond.nl>
Onderwerp: FW: 15 maart 2024 vergunning goedgekeurd verplaatsing clubhuis HCH en
parkeerplaatsen op eigen terrein
 
 
 
Van: Secretariaat Van Dijk <secretariaatvandijk@helmond.nl>
Verzonden: woensdag 27 maart 2024 20:26
Aan: Dijk, Harrie van @helmond.nl>; 

@helmond.nl>
Onderwerp: FW: 15 maart 2024 vergunning goedgekeurd verplaatsing clubhuis HCH en
parkeerplaatsen op eigen terrein
 
Hoi samen,
 



Zie onderstaande mail ter info.
Graag hoor ik of er ac�e vanuit mij wordt verwacht. Zo niet, hoor ik graag of het verder
is opgepakt dmv bijv. een cc met secretariaatvandijk@helm.. en
secretariaatdekort@helm.. .

 
Groetjes,

 
Van: 
Verzonden: woensdag 27 maart 2024 11:06
Aan: Secretariaat Van Dijk <secretariaatvandijk@helmond.nl>; Secretariaat De Kort
<SecretariaatdeKort@helmond.nl>
CC: @helmond.nl>; 

@helmond.nl>; 

Onderwerp: 15 maart 2024 vergunning goedgekeurd verplaatsing clubhuis HCH en
parkeerplaatsen op eigen terrein
 
Geachte wethouders van Dijk en de Kort,
 
Wij, de ondertekenaars van de pe��e, zijn recent geconfronteerd met het feit dat op 15 maart
2024 de vergunning goedgekeurd is voor de verplaatsing van het HCH-clubhuis met
parkeerplaatsen op eigen terrein.
 
Dit is een vreemde gang van zaken daar wij begrijpen dat er nog geen beslissing is genomen
over de op�e die zowel door HCH als de wijk geprefereerd wordt, n.l. de zuidingang-op�e.
 
Wij vragen ons af:

1. Wat is de reden dat de vergunning goedgekeurd is voor u een beslissing neemt t.a.v. de
zuidingang op�e?

2. Wel signaal gaat hiervan uit?
3. Welk resultaat beoogt de gemeente te bereiken met deze handelswijze.

In ieder geval gee� deze gang van zaken een vreemde indruk.
 
Wij zien dat telkens als er een probleem oplosbaar bleek (Provincie, Waterschap, Goorloop, …)
er weer een nieuwe hindernis voor de zuidingang op�e opdoemt.
Gezien uw ervaring kunt u hier doorheen kijken. Het zijn geen problemen, het zijn logische
voorwaarden waaraan voldaan kan worden, oplosbaar dus zoals bij elk project.
 
Nogmaals vragen wij u een 24 jaar durend probleem, dat alleen maar erger wordt en dat in
1999 al opgelost had moeten worden door de gemeente, nu op te lossen.
Het kan; alle geïnvolveerde willen het en hierna komt er nooit meer een mogelijkheid het op te
lossen.
 
Hartelijk bedankt, met vriendelijke groet, namens de pe��e ondertekenaars,
 



 en 
 

 




